
Protokół 

z zebrania Zarządu Stowarzyszenia Absolwentów UPP 

w dniu 27 maja 2021 r. 

Program zebrania obejmował: 

1. Powitanie i zwiedzanie Muzeum 

2. Informacja Prezesa o działalności Stowarzyszenia w latach 2020 i 2021. 

3. Dyskusja w sprawie przygotowań do Zwyczajnego Walnego Zebrania Delegatów na koniec 

 kadencji aktualnego Zarządu . 

 - termin i miejsce 

 - wybór delegatów - w oparciu o zapisy par.13 Statutu 

 - zaproszenie gości 

 - propozycja powołania kolejnych członków honorowych 

 - program WZD 

 - inne kwestie 

4. Wolne głosy 

5. Zakończenie zebrania 

W zebraniu wzięć udział 9 członków Zarządu oraz 1 członek Komisji Rewizyjnej. 

ad.1. Uczestnicy zwiedzili ekspozycję muzealną, która generalnie została ukończona zgodnie z 

projektem z 2019 roku. Do wykonania pozostało jedynie ustawienie historycznych sztandarów, ale 

brak stosownych stojaków to uniemożliwia. Odczucia zwiedzających były bardzo pozytywne. 

ad.2.  Prezes Zarządu poinformował członków Zarządu, że w związku z ograniczeniami 

spowodowanymi przez pandemię koronowirusa nie było możliwości realizacji działań zaplanowanych 

przez Prezydium Zarządu w lutym 2020 roku. Między innymi nie zorganizowano kolejnego Dnia 

Absolwenta, nie wzięto udziału w absolutoriach, nie doszło do spotkań na wydziałach a także nie 

rozpoczęto przygotowań do imprez o charakterze kulturalnym. Ograniczono się jedynie do 

uczestniczenia w zakończeniu prac w Muzeum co odbywało się przy zgodzie Władz Uczelni.  

ad.3. Przedyskutowano wstępnie kilka kwestii dotyczących Walnego Zebrania Delegatów. Niestety 

ciągła niepewność co do długości trwania ograniczeń pandemicznych uniemożliwia podjęcie 

konkretnych decyzji organizacyjnych. Ustalono, że poszczególni członkowie Zarządu wywodzący się z 

wydziałów Uczelni otrzymają wykazy członków Stowarzyszenia aby zaproponować delegatów na 

WZD.  

ad.4. W ramach ożywionej wymiany zdań i opinii rozmawiano o różnych kwestiach dotyczących 

Stowarzyszenia, ale nie były to sprawy poddawane głosowaniu i uchwaleniu. 

Zebranie zakończyło się ustaleniem kolejnego zebrania pod koniec lata 2021 roku. 

Protokołował: Piotr Grygier 


